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Protokół Nr ORN.0002.2.2015 

IV Sesji Rady Miejskiej w Olecku odbytej w dniu 25 lutego 2015 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 Sesję rozpoczęto o godzinie  13:00 

              zakończono o godzinie   15:15 

 

Sesji przewodniczył                                    Przewodniczący  Rady Miejskiej  

- Karol Sobczak  

 

Protokołowała                                             Inspektor  Wydziału ORN UM  

- Karolina Kuskowska 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych  

na sesję, witał Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Wicestarostę Powiatu Oleckiego  

– Kazimierza Iwanowskiego, Zastępcę Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Olecku  

– Bernarda Faszczę, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olecku – Janusza Żukowskiego, 

kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad i zarządów osiedli  

oraz mieszkańców biorących udział w sesji. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na stan 21 radnych w sesji uczestniczy  

18 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania. 

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów  

oraz przewodniczących rad i zarządów osiedli.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

poinformował, iż 17 lutego 2015 r. wpłynął wniosek Burmistrza o ujęcie w porządku obrad 

dzisiejszej sesji projektów uchwał w sprawach: 

1)  zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Planowania, Budżetu  

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

Stosownie do art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym ma obowiązek wprowadzić 

powyższe projekty uchwał do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji.  

5. Zasady pracy Rady Miejskiej w Olecku w latach 2014-2018 – Komisje Rady Miejskiej 

w Olecku. 

6. Analiza wniosków, które zostały zgłoszone do budżetu na 2015 rok, a nie zostały 

uwzględnione - Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

7. Analiza procedury konkursowej związanej z realizacją zadań własnych gminy przez 

organizacje pozarządowe - Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu 

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 
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8. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli oraz radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej dotyczące projektów uchwał.   

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) podziału Sołectwa Możne, 

b) uchwalenia statutu Sołectwa Możne, 

c) uchwalenia statutu Sołectwa Imionki, 

d) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2015, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

f) określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego 

do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

zespołów wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, 

przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia 

niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów, 

g) zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Przedszkolu 

z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku oraz Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Zespole Szkół w Olecku, 

h) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Olecko, 

i) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

j) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko, 

k) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko, 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku, 

ł)   zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury,   

     Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku.  

12.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad w pkt 11 ppkt k) projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko. Prace nad studium trwały ponad dwa lata. Studium to jest polityka 

gminy na terenach objętych granicami gminy. Punktem zapalnym jest ewentualne 

posadowienie elektrowni wiatrowych, ścierają się dwie opcje. Na prace nad studium zawarto 

umowę z wykonawcą, gmina ponosi określone koszty. Ewentualne nie podjęcie 

przedmiotowej uchwały podczas dzisiejszej sesji spowodowałoby konieczność 

przeprowadzenia całej procedury od początku. Radni wysłuchali argumentów  przeciwników 

elektrowni wiatrowych oraz ich zwolenników. Ponieważ radni nie są przekonani co do zapisu, 

który znalazł się w projekcie uchwały proponuje, by uchwałę przenieść na następną sesję 

Rady Miejskiej czyli ostatni piątek miesiąca marca. Prosił, by w międzyczasie radni 

samodzielnie wypracowali stanowisko w sprawie zapisu, czy należy go zmienić. 

 

Innych uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym,  

każdy wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem wniosku w sprawie 

zmiany porządku obrad głosowało 19 radnych.  

 

Rada jednogłośnie przyjęła wniosek w sprawie zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie  

z porządku obrad w pkt 11 podpunktu k) o treści „uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko”. 

 

Do punktu 2 – Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej, odbytej w dniu 30 stycznia  

2015 roku? 

 

Uwag do protokołu nie zgłaszano. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie treść protokołu z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej.  

 

 Za przyjęciem protokołu głosowało 19 radnych, obecnych na sali 19. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0002.1.2015 sesji Rady Miejskiej odbytej  

w dniu 30 stycznia 2015 roku.  

 

Zbigniew S. 

zabrał głos w sprawie zdjętego z porządku obrad projektu uchwały. Stwierdził, iż na sesję 

przyszło kilkadziesiąt osób, o których nikt nawet nie wspomniał, którzy również chodzili  

na posiedzenia komisji. Tracą swój czas i wnioskują, by na przyszłość informować o takich 

sytuacjach. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż punkt dotyczący studium był ujęty w porządku obrad sesji. Burmistrz nie może 

zmieniać porządku obrad bez zgody Rady Miejskiej. 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 NR ORN.0050.20.2015 z dnia 3 lutego 2015 r. w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w 2015 r. w zakresie kultury, 

 NR ORN.0050.21.2015 z dnia 3 lutego 2015 r. w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do rozpatrzenia ofert konkursowych na wsparcie realizacji zadań  

z zakresu kultury, 

 NR ORN.0050.22.2015 z dnia 3 lutego 2015 r. w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego w 2015 r. w zakresie edukacji, 
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 NR ORN.0050.23.2015 z dnia 3 lutego 2015 r. w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do rozpatrzenia ofert konkursowych na wsparcie realizacji zadań  

z zakresu edukacji, 

 NR ORN.0050.24.2015 z dnia 3 lutego 2015 r. w sprawie udzielenia bonifikat od ceny 

sprzedaży lokali mieszkalnych i pomieszczenia strychowego na rzecz najemców, 

 NR ORN.0050.25.2015 z dnia 3 lutego 2015 r. w sprawie zwołania zebrań 

wyborczych w sołectwach na terenie gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.26.2015 z dnia 6 lutego 2015 r. w sprawie przekazania uprawnień 

kierownikom jednostek budżetowych do zaciągania zobowiązań, 

 NR ORN.0050.27.2015 z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie zwołania zebrań 

wyborczych w osiedlach na terenie miasta Olecko, 

 NR ORN.0050.28.2015 z dnia 10 lutego 2015 r. zmieniające zarządzenie  

Nr ORN.0050.25.2015 w sprawie zwołania zebrań wyborczych w sołectwach  

na terenie gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.29.2015 z dnia 10 lutego 2015 r. w sprawie zmiany Zarządzenia  

NR ORN.0050.159.2014 Burmistrza Olecka z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej i ogłoszenia wykazu 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.30.2015 z dnia 12 lutego 2015 r. zmieniające zarządzenie  

Nr ORN.0050.25.2015 w sprawie zwołania zebrań wyborczych w sołectwach  

na terenie gminy Olecko oraz zarządzenie zmieniające Nr ORN.0050.28.2015, 

 NR ORN.0050.31.2015 z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2015 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Olecko, 

 NR ORN.0050.32.2015 z dnia 17 lutego 2015 r. zmieniające zarządzenie  

Nr ORN.0050.25.2015 w sprawie zwołania zebrań wyborczych w sołectwach  

na terenie gminy Olecko, 

 NR ORN.0050.33.2015 z dnia 17 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia zasad 

wynagradzania dyrektora samorządowej instytucji kultury, 

 NR ORN.0050.34.2015 z dnia 17 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia zasad i trybu 

przyznawania nagrody rocznej dyrektorowi samorządowej instytucji kultury,  

dla której organizatorem jest Gmina Olecko oraz w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie nagrody, 

 NR ORN.0050.35.2015 z dnia 20 lutego 2015 r. w sprawie powołania Dyrektora 

Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate”. W związku z rezygnacją 

ze stanowiska dotychczasowego Dyrektora – Pani Marty Jeżewskiej na stanowisko 

dyrektora został powołany Pan Radosław Skrocki, 

 NR ORN.0050.36.2015 z dnia 24 lutego 2015 r. w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do rozpatrzenia ofert konkursowych na wsparcie realizacji zadań  

z zakresu współpracy i działalności na rzecz organizacji pozarządowych oraz innych 

podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego –prowadzenie w Olecku 

Centrum Organizacji Pozarządowych oraz regulaminu jego pracy. 

 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Ogłoszono:    

 kolejny przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej, przeznaczonej pod zabudowę 

handlową przy ulicy Wiejskiej. Przetarg zostanie przeprowadzony 10 marca 2015 r. 

 drugi przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0,7500 ha, położonej  

w obrębie Plewki z przeznaczeniem na cele rolne. Przetarg zostanie przeprowadzony 

w dniu 31 marca 2015 r. 
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 Nie doszły do skutku przetargi:  

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,1977 ha położonej w Olecku   

na Osiedlu  Siejnik II z przeznaczeniem pod zabudowę handlową, 

 na sprzedaż dwóch nieruchomości położonych na zapleczu ulicy Żeromskiego,  

przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową. 

 Zawarto akty notarialne: 

 na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych przeznaczonych pod  zabudowę 

garażową i gospodarczą położonych w Olecku przy Alejach Lipowych. 

 Informacja dla rolników: 

Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biuro Powiatowe w Olecku organizuje  

w dniu 5 marca 2015 r. o godz. 10.00 w Starostwie Powiatowym w Olecku szkolenie  

dla rolników z zasad przyznawania płatności i wypełniania wniosków o przyznanie płatności 

na rok 2015. Biuro Powiatowe skierowało prośbę do sołtysów o przekazanie tej informacji 

rolnikom. Jest sporo zmian od 2015 r., więc szkolenie może być bardzo przydatne. 

 

 W dniu 9 marca 2015 r. (poniedziałek) w godzinach 10:00 – 12:00 w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Olecku odbędzie się darmowe szkolenie dla rolników na temat 

„Dopłaty bezpośrednie 2015, PROW 2014-2020, VAT w rolnictwie i działania 

inwestycyjne”. Harmonogram szkolenia będzie umieszczony na miejskiej stronie 

internetowej. 

Zadania inwestycyjne w trakcie realizacji: 

1. Sieć szerokopasmowa Gminy Olecko. 

Projekt został przedłużony do dnia 30 maja 2015 roku. 

Obecnie wykonawca na podstawie wydanego pozwolenia na budowę prowadzi roboty 

dotyczące wykonania masztu antenowego kratowego. Planowane usytuowanie obiektu przy 

starodrożu drogi krajowej nr 65. 

2. Budowa ulicy Chopina w Olecku - projekt 

Wykonawca: SIGMA BUDOWNICTWO P. Sikorski,  

Wartość usługi brutto - 9 650,00 PLN 

Termin wykonania zamówienia - 10 czerwca 2015 r. 

3. Przebudowa ulicy Ludowej w Olecku — projekt 

Wykonawca: PRO-KOM Zakład Usług Projektowych K. Sawczuk.  

Wartość usługi brutto - 12 177,00 PLN 

Termin wykonania zamówienia - 19 czerwca 2015 r. 

4. Przebudowa drogi na zapleczu ul. Kolejowej - Os. Zielone w Olecku - projekt 

Wykonawca: PRO-KOM Zakład Usług Projektowych K. Sawczuk 

Wartość usługi brutto - 19 065,00 PLN 

Termin wykonania zamówienia - 30 czerwca 2015 r. 

5. Budowa przepusty na rowie melioracyjnym w Jaśkach gm. Olecko 

Zlecono opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej i operatu wodnoprawnego 

Wykonawca: Mirosław Wojsław,  

Wartość usługi brutto - 2 200,00 PLN 

Termin wykonania zamówienia - 29 maja 2015 r. 

6. Budowa ulicy Dębowej w Olecku - projekt 

Wykonawca: PRO-KOM Zakład Usług Projektowych K. Sawczuk 

Wartość usługi brutto - 19 680.00 PLN 

Termin wykonania zamówienia - 19 czerwca 2015 r. 

Zakres usługi: opracowanie kompletnej dokumentacji projektowo - kosztorysowej w branży 

drogowej, sanitarnej i elektrycznej ulicy Dębowej, Kasztanowej i Grabowej. 
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7. Budowa oświetlenia i odwodnienia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego  

w Olecku. Trwa procedura zapytania cenowego na opracowanie dokumentacji. Złożenie  

i otwarcie ofert 24 lutego 2015 r. Zakres usługi: 

- sporządzenie projektu budowlanego odwodnienia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego 

w Olecku, 

- sporządzenie projektu budowlanego oświetlenia terenów zielonych przy ul. Broniewskiego 

w Olecku. 

 

 Do końca lutego producenci rolni mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej. Do wniosku 

dołącza się faktury VAT za okres od 1 sierpnia 2014 r. do 31 stycznia 2015 r. 

 15 marca mija termin zapłaty pierwszej raty podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości. 

 

 Rozstrzygnięto przetarg nieograniczony na wyłapywanie i utrzymanie w schronisku 

bezdomnych psów z terenu Gminy Olecko. Usługa obejmuje odłowienie psa, transport  

do schroniska oraz późniejsze utrzymanie w schronisku łącznie z obsługą weterynaryjną, 

chipowaniem, przeprowadzeniem zabiegu kastracji lub sterylizacji. W przetargu wpłynęły 

dwie oferty. Najkorzystniejsza okazała się oferta dotychczasowego wykonawcy 

- Przedsiębiorstwa Prowadzenia Schronisk Dla Bezdomnych Zwierząt w Bystrym  

koło Giżycka. Koszt utrzymania jednego psa miesięcznie wyniesie 120 zł brutto i stawka  

ta obowiązywać będzie do 28 lutego 2018 roku. 

 

 Burmistrz poruszył sprawę parkowania tirów w mieście. Robił rozpoznanie na temat firm 

transportowych, które mają duże samochody i każda firma posiada swoją bazę. Tiry, które 

są parkowane w mieście to przeważnie samochody firm spoza Olecka i parkują głównie 

przy ulicy Kasprowicza. Rozmawiał z właścicielem stacji paliw na Osiedlu Siejnik, który 

zadeklarował, że tiry mogą parkować przy tej stacji paliw, co najmniej 10 tirów 

jednocześnie. Poprosi jeszcze właściciela, by rozpropagował tę wiadomość. Wobec 

powyższego, zwrócił się do obecnego na sali przedstawiciela Policji z informacją,  

iż od dnia dzisiejszego samochody ciężarowe nie powinny parkować w mieście. 

 

 10 lutego odbyło się spotkanie ze związkami zawodowymi działającym w gminnych 

placówkach oświatowych w sprawie zaopiniowania podziału środków w 2015 r.  

na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli w Gminie Olecko. 

 22 stycznia 2015 r. został ogłoszony otwarty konkurs ofert na realizację zadania 

publicznego w 2015 r.  w zakresie kultury fizycznej.  Wysokość środków publicznych,  

zaplanowanych  na dofinansowanie zadań z zakresu kultury fizycznej wynosi  

208 500,00 zł. W ramach konkursu wpłynęło 16 ofert. Podanie do publicznej 

wiadomości wyników konkursu miało nastąpić 27 lutego, termin został wydłużony  

do 5 marca 2015 r. 

 W ROK „MG" zorganizowano wydarzenia kulturalne, m.in.: odbyły się ferie zimowe, 

w ramach  których   przeprowadzone  zostały  różnego   rodzaju  warsztaty,    

m.   in.   plastyczne, muzyczne, teatralne, taneczne. 

 Inne   wydarzenia:    spotkanie   w   Oleckiej   Izbie   Historycznej   z   Markiem   S.   

pt. „Przesiedlenia mieszkańców Suwalszczyzny na Ziemie Odzyskane  

po zakończeniu II wojny światowej", spotkanie z Wojciechem B. w Miejsko 

-Powiatowej Bibliotece Publicznej w Olecku z cyklu „Poeci są wśród nas". 

 Na obiektach Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku odbył się szereg 

imprez sportowych m.in. 10 - dniowe zimowisko „Ferie na sportowo". Ponadto chętni 

podczas ferii zimowych mogli skorzystać  indywidualnie,   bądź  w  grupach  

zorganizowanych  z  oferty  ośrodka,  tj.   hala sportowa, pływalnia, SPA, siłownia, 
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ścianka wspinaczkowa, squash, tenis stołowy, sala walk i fitness. W II tygodniu ferii  

z oferty skorzystało ponad 60 osób. 

 

 Trwają zebrania wyborcze w sołectwach dla wyboru sołtysa i członków rad sołeckich. 

Dzisiaj odbędzie się ostatnie zebranie – w Sołectwie Borawskie. W dniu 4 marca br. 

odbędą się zebrania wyborcze w osiedlach na terenie miasta Olecko.  

Sołtys Sołectwa Gąski – Alicja Stefanowska 

odnośnie parkowania samochodów ciężarowych zapytała czy zakaz dotyczy wyłącznie miasta 

czy też wsi, ponieważ w Gąskach samochody parkują naprzeciwko kościoła, a nie jest  

to parking. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że zakaz dotyczy miasta. Jeżeli jednak zdarzają się takie przypadki na terenach 

wiejskich trzeba rozpatrzyć je indywidualnie. Prosił o dokładne przedstawienie sytuacji, 

wówczas podejmie ewentualne działania. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 wniosek osoby prywatnej o zmianę w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, przeznaczenia nieruchomości, położonej w  obrębie Jaśki, 

 wniosek osoby prywatnej o zmianę w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, przeznaczenia nieruchomości, położonej w  obrębie Dobki, 

 wniosek osoby prywatnej o zmianę w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego, przeznaczenia nieruchomości, położonych w  obrębie Jaśki, 

 na podstawie przepisów ustawy o samorządzie gminnym Burmistrz poinformował,  

iż radna Rady Miejskiej w Olecku – Pani Renata Dunaj korzysta z dotacji gminy  

na prowadzenie prywatnego żłobka. Środki pieniężne przekazywane przez gminę  

w formie dotacji stanowią element mienia komunalnego. Przedmiotowe pismo zostało 

przekazane radnej w celu ewentualnego złożenia wyjaśnień. Radna Dunaj złożyła 

wyjaśnienia, w których na podstawie przepisów prawa zawarła, iż w jej ocenie  

nie dopuściła się naruszenia zakazu prowadzenia działalności z wykorzystaniem 

mienia komunalnego gminy, tym samym nie zachodzą przesłanki do wygaszenia 

mandatu radnej. Pismo i wyjaśnienia przekazano Kancelarii Prawnej, 

 pismo Firmy Elektrobudowa S.A. w sprawie zorganizowania spotkania 

wyjaśniającego dotyczącego projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV 

relacji Gołdap-Olecko na terenie gminy Olecko. Przedmiotowe spotkanie odbędzie się 

4 marca 2015 r. (środa) o godzinie 16.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego, 

 pismo radnego Macieja Juchniewicza w sprawie zmiany przynależności do Komisji 

Rady Miejskiej, który zrezygnował z członkostwa w pracy Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki na rzecz pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji. Stosowne projekty uchwał zostały przygotowane na dzisiejszą 

sesję, 
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 Burmistrz przedłożył wyniki konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Możne. Spotkanie 

konsultacyjne odbyło się w dniu 12 lutego 2015 r. w Urzędzie Miejskim w Olecku. 

Przedmiotem konsultacji był podział Sołectwa Możne na dwa odrębne sołectwa oraz 

projekty statutów Sołectw Możne i Imionki. Stosowne projekty uchwał zostały 

przygotowane na dzisiejszą sesję, 

 pismo Oleckich Elektrowni Wiatrowych Kot Sp. j. w sprawie  prac nad zmianą 

studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego gminy Olecko. W związku 

z wprowadzonymi zmianami w projekcie studium, które całkowicie uniemożliwiają 

prowadzenie jakiejkolwiek inwestycji z zakresu energetyki wiatrowej na terenie 

gminy oraz ponownymi protestami części mieszkańców obawiającymi się  

o negatywny wpływ turbin wiatrowych spółka proponuje działania mające podnieść 

świadomość społeczeństwa na temat pozytywnych i negatywnych aspektów budowy 

siłowni wiatrowych, w tym przede wszystkim wymiernych korzyści  

dla społeczeństwa, które będzie niosła za sobą inwestycja, 

 list otwarty Stowarzyszenia Wszyscy Razem w sprawie energetyki wiatrowej 

zawierający uwagi i wnioski dotyczące projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Olecko, 

 19 lutego 2015 r. w Gimnazjum Nr 2 im. Mikołaja Kopernika odbył się VI Memoriał 

im. Władysława Żurowskiego. Gościem specjalnym była Erwina Ryś – Ferens. 

 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 11 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

 20 i 27 lutego odbyły się posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji, 

 23 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 

 24 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa, 

 

 Dziękował radnym: Wioletcie Żukowskiej, Grzegorzowi Wróblewskiemu, Wiesławowi 

Zalewskiemu, Ferdynandowi Grodzickiemu oraz Zbigniewowi Aksienionkowi za osobiste 

zaangażowanie w wybory sołtysów. 

 

Radni nie zgłaszali pytań w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 5 – Zasady pracy Rady Miejskiej w Olecku w latach 2014-2018 – Komisje 

Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

w imieniu wnioskodawcy zasad poinformował, iż wycofuje propozycje oznaczone numerami 

12 i 16. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

poinformował, iż będzie odczytywał i poddał pod głosowanie pozostałe zasady. 

 

1) Sesje popołudniowe, najwcześniej od 16.00, stałe terminy comiesięczne ujęte w planie 

pracy (propozycja: ostatnie czwartki miesiąca o godz. 16.00 z wyłączeniem lipca). 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 5 głosach za, 2 wstrzymujących  

i 13 przeciw odrzucili propozycję. 
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2) Stałe terminy posiedzeń Komisji, również w godzinach popołudniowych. 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 6 głosach za i 14 przeciw 

odrzucili propozycję. 

 

3) Porządek sesji nadzwyczajnych musi zawierać stałe punkty sesji zwyczajnej. 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni jednogłośnie przyjęli propozycję. 

 

4) Sesje transmitowane online i rejestrowane audiovideo do umieszczenia na www miasta. 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 6 głosach za, 4 wstrzymujących  

i 11 przeciw odrzucili propozycję. 

 

5) Wprowadzić system elektroniczny do głosowania imiennego lub pisemny do każdego 

protokołu załącznik w postaci zbiorczej karty głosowań. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 6 głosach za, 1 wstrzymującym  

i 13 przeciw odrzucili propozycję. 

 

6) Materiały na komisje i sesje wyłącznie w formie elektronicznej. W przypadku dużych 

plików podawanie bezpośredniego linku do materiałów. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 12 głosach za,  

5 wstrzymujących i 3 przeciw przyjęli propozycję. 

 

7) Skany spraw wniesionych przekazywane Radnym od razu po ich wpłynięciu do Rady  

na maile. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 18 głosach za  

i 2 wstrzymujących przyjęli propozycję. 

 

8) Jedna sesja w roku poza urzędem na powietrzu (np. w Dzień Samorządu Terytorialnego). 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 7 głosach za, 3 wstrzymujących  

i 10 przeciw odrzucili propozycję. 

 

9) Oddzielenie organu stanowiącego od wykonawczego na sali obrad (Radni Burmistrz). 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 4 głosach za, 5 wstrzymujących  

i 11 przeciw odrzucili propozycję. 

 

10) Informacja z działalności Burmistrza i Zastępcy Burmistrza na piśmie wysyłana razem 

z materiałami na poszczególne sesje, na sesji omówienie przez Burmistrza 

najważniejszych rzeczy oraz tych nieujętych, dziejących się po sporządzeniu pisemnej 

informacji. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 9 głosach za i 11 przeciw 

odrzucili propozycję. 

 

11) Udział w sesji wyłącznie tych kierowników komórek organizacyjnych, dyrektorów 

jednostek i prezesów spółek komunalnych, których sprawy są poruszane. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 6 głosach za, 2 wstrzymujących  

i 12 przeciw odrzucili propozycję. 
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12) Zapraszanie na sesję Komendantów Policji, Straży, Dyrektora Urzędu Skarbowego 

wyłącznie wtedy, kiedy sprawy dotyczą ich sfery działalności – propozycja wycofana. 

 

13) Przyjęcie głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady na całą 

kadencję. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 9 głosach za, 1 wstrzymującym  

i 10 przeciw odrzucili propozycję. 

 

14) Ramowy plan pracy i sposobami jego realizacji z konkretnymi terminami sesji  

na każdy rok kalendarzowy sprzężony z planami pracy poszczególnych komisji. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni jednogłośnie przyjęli propozycję. 

 

15) Patronat Rady Miejskiej nad wydarzeniami w mieście i gminie – głosowanie  

nad prośbą o patronat na Radzie. 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

wyjaśniła, iż na temat przedmiotowego wniosku jest negatywna opinia Kancelarii Prawnej, 

która zawiera informację, że Rada Miejska nie może być patronatem imprez miejskich. 

Wykonawcą i reprezentantem Rady w tych sprawach jest Burmistrz. Zastanawia się  

czy wobec tego należy przedmiotowy wniosek głosować. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

w związku z wypowiedzią Pani Sekretarz proponuje, by patronat Rady Miejskiej dotyczył 

wydarzeń nie organizowanych przez miasto, by nie wchodzić w kompetencje Pana 

Burmistrza. Chodzi o wsparcie inicjatyw społecznych, oddolnych, by organizacje 

pozarządowe mogły ubiegać się o patronat honorowy Rady.  

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 11 głosach za,  

1 wstrzymującym i 8 przeciw przyjęli propozycję. 

 

16) Przeznaczanie części miesięcznej diety na cele społeczne (programy stypendialne; 

działalność statutową oleckich organizacji pozarządowych; działalność charytatywną) 

– propozycja wycofana. 

 

17) Informacje o Radzie na www: standard – zdjęcie Radnej, Radnego, opis w jakich 

komisjach pracuje oraz kontakt (email, ewentualnie telefon); info o dyżurach i innych 

aktywnościach Radnych. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 19 głosach za i 1 

wstrzymującym przyjęli propozycję. 

 

18) Imienne tabliczki Radnych. 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 3 głosach za, 8 wstrzymujących  

i 9 przeciw odrzucili propozycję. 

 

19) Skrzynka z przegródkami dla poszczególnych radnych do korespondencji  

i materiałów. 
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Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, radni przy 2 głosach za, 7 wstrzymujących 

i 11 przeciw odrzucili propozycję. 

 

Do punktu 6 – Analiza wniosków, które zostały zgłoszone do budżetu na 2015 rok,  

a nie zostały uwzględnione - Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej 

w Olecku. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku  

– Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała referat – w załączeniu do protokołu. 

 

Do punktu 7 – Analiza procedury konkursowej związanej z realizacją zadań własnych 

gminy przez organizacje pozarządowe - Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku – Wojciech Rejterada 

odczytał referat – w załączeniu do protokołu. 

 

Do punktu 8 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 zadał pytanie dotyczące trzech inwestycji, opracowania koncepcji na Wiewiórczą 

Ścieżkę, ścieżki rowerowe i targowicę miejską. Kiedy są planowane przetargi,  

czy w dokumentacji przetargowej są planowane zapisy o konsultacjach społecznych,  

i czy w koncepcji Wiewiórczej Ścieżki chodzi również o takie miejsca jak amfiteatr, 

PTTK, LOK, dzika plaża, Szyjka, Dworek Mazurski czyli całe najbliższe otoczenie, 

 otrzymał odpowiedź, iż przetargi jednostek organizacyjnych gminy są umieszczane  

w Biuletynie Informacji Publicznej, skąd na razie nie ma funkcji automatycznego 

wysyłania newslettera. Zapytał kto umieszcza ogłoszenia o przetargach w BIP  

i czy ta sama osoba nie mogłaby umieszczać przetargów na portalu informacyjnym, 

 pamięta rozmowę z poprzedniej kadencji na temat lokalizacji ciepłowni miejskiej,  

by zlikwidować kotłownię w mieście i zrobić jedną dużą na biomasę. Chciałby 

wiedzieć czy jest jakaś wstępna lokalizacja tej ciepłowni i czy uwzględnia  

ona sytuacje, jakie były w związku ze złą lokalizacją oczyszczalni ścieków, czy nie 

jest zbyt uciążliwa i czy było badanie wpływu. Rozumie, że ciepłownia miała powstać 

przed torami przy wyjeździe na Giżycko, czy bierze się pod uwagę tę lokalizację, 

 niedługo będzie ogłoszony drugi konkurs na energooszczędne oświetlenie uliczne  

w ramach programu Sowa. Zapytał czy miasto ma zamiar brać udział w tym konkursie 

i czy jest do tego przygotowane w sensie dokumentacji, 

 Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej realizuje program 

Prosument czyli dofinansowanie na zakup i montaż mikroinstalacji odnawialnych 

źródeł energii. Zapytał czy miasto zamierza brać w tym udział i czy Burmistrzowi  

jest znana informacja czy jakiś bank w Olecku weźmie udział w tym przedsięwzięciu? 

 pytanie dotyczy Źródła i Systemu Rejestrów Państwowych, są sygnały o kłopotach  

z wdrażaniem systemu w samorządach. Jakie mogą być negatywne skutki tego  

dla mieszkańców? Prosi, by na stronie umieścić informację o nowych zasadach,  

co się w związku z tym dla mieszkańców zmienia. 
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Radny – Wojciech Leonarczyk 

na poprzedniej sesji składał interpelację w sprawie rozmów z Zarządem Dróg Wojewódzkich  

w sprawie drogi z miasta do skrzyżowania z obwodnicą. W odpowiedzi dostał prośbę  

o doprecyzowanie interpelacji. Prosi o informację na temat stanu rozmowy w sprawie budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej. 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Burmistrz - Wacław Olszewski  

odniósł się do następujących spaw: 

 jeśli chodzi o koncepcję na Wiewiórczą Ścieżkę, ścieżki rowerowe i targowicę 

miejską, jeszcze nie została przygotowana specyfikacja, w każdym przypadku 

przewidujemy konsultacje społeczne, 

 odnośnie lokalizacji ciepłowni miejskiej, aktualnie nie może powiedzieć czy to zadanie 

będzie realizowane. Wcześniej Spółka wystąpiła do Urzędu Marszałkowskiego  

o dofinansowanie tej dużej inwestycji, na razie nie było żadnej odpowiedzi. Jeżeli 

byłby ten postulat uwzględniony to potencjalna lokalizacja mogłaby być przy ulicy  

11 Listopada, gdzie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej jest właścicielem 

nieruchomości. Żadnych badań nie przeprowadzano, 

 gmina nie ma projektu w ramach konkursu na oświetlenie, ale poruszał tę sprawę  

na spotkaniu z Kierownikami i myśli, że w przyszłym roku gmina przygotuje się  

do tego konkursu, 

 gmina nie bierze udziału w programie Prosument, nie robił rozpoznania na temat  

czy któryś bank z terenu Olecka bierze udział, 

 jeśli chodzi o Zarząd Dróg Wojewódzkich spotkał się z Panem Dyrektorem  

w Olsztynie. Wszystkie sprawy, które nurtują mieszkańców miasta i gminy zostały 

poruszone. Dyrektor Królikowski obiecał, że w najbliższym czasie spotkamy się, 

przyjedzie do Olecka i wszystkie problemy, które są związane z drogami 

wojewódzkimi, ścieżkami, przejściem koło wiaduktu itd. sprawdzi i pomoże 

rozwiązać. Ponadto poruszane były tematy chodników na terenach wiejskich. 

Informacje z następnego spotkania przekaże radnym, 

 odnośnie Systemu Rejestrów Państwowych poinformował, iż rzeczywiście  

od poniedziałku tj. 2 marca 2015 r. zmieniają się zasady, Kierownik Urzędu Stanu 

Cywilnego nie zgłaszała na razie żadnych problemów. Zapytał Sekretarz Gminy  

czy ma jakieś informacje na ten temat? 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

stwierdziła, iż w okresie przejściowym można spodziewać się trudności, ich uprzedzeniem 

mogą być wpływające bardzo obficie wyjaśnienia. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 9 – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 Polski Związek Piłki Ręcznej od września bieżącego roku zamierza wprowadzić  

do wybranych szkół program rozwijający tę dyscyplinę sportu wśród uczniów. Zwraca 

się z prośbą, aby któraś ze szkół podstawowych przystąpiła do tego projektu. Mamy  

w Olecku drużynę, która gra w III lidze, jest duże zainteresowanie wśród dzieci  

i młodzieży tym sportem, 
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 wniosek jest odpowiedzią na tragedię, która wydarzyła się w Kutnie, gdzie małe 

dziecko połknęło przedmiot i zmarło. Wiele miast przeprowadza szkolenia z zakresu 

udzielania pierwszej pomocy, zwłaszcza dla rodziców małych dzieci. Zwraca się  

z prośbą, aby z pomocą ratowników medycznych ze szpitala przeprowadzić, może  

w sali kina, szkolenie dla chętnych z terenu naszej gminy, 

 większość latarni w mieście, a w szczególności wokół Placu Wolności jest pooklejana 

przez różnego rodzaju ogłoszenia i reklamy. Pół roku temu przedstawił gotowe 

rozwiązanie, jakie zostało zastosowane w innych miastach. Prosi o rozwiązanie tego 

problemu, nie wygląda to estetycznie, a w mieście są specjalne tablice, gdzie można 

ogłoszenia i reklamy zawieszać. 

 

Radna Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 wniosek dotyczy zmiany porządku obrad sesji. Już od początku kadencji można 

zauważyć, że punkt „Głos wolny, wolność ubezpieczający”, powinien znaleźć się 

przed punktem dotyczącym podjęcia uchwał. Wie, że jest to wieloletnia tradycja, 

jednak mając na uwadze nie tylko dzisiejszą sytuację należy dać możliwość zabierania 

głosu mieszkańcom wcześniej, tym bardziej wtedy, gdy Rada podejmuje 

kontrowersyjne uchwały. Uważa, że wniosek należy przedyskutować na Komisjach 

Rady Miejskiej, 

 wniosek dotyczy ograniczenia bezdomności psów i kotów poprzez zabieg sterylizacji  

i kastracji. Sprawdziła, że rzeczywiście w ramach ustawy o ochronie nad zwierzętami 

tego nie można zrobić, niemniej jednak są przepisy umożliwiające podjęcie przez 

gminę uchwały o dofinansowaniu zabiegów dla zwierząt, które posiadają właścicieli. 

Sterylizacja i kastracja zapobiega bezdomności. Najnowsze wyniki kontroli 

przeprowadzonej przez Najwyższą Izbę Kontroli mówią, aby samorządy zajęły się 

tym problemem. Prosi o rozpatrzenie przez odpowiedni Wydział możliwości 

rozpoczęcia pracy nad taką uchwałą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

odniósł się do wniosku w sprawie zmiany porządku obrad sesji. Stwierdził, iż dzisiejsza 

sytuacja i zwolennicy i przeciwnicy elektrowni wiatrowych mieli wiele sytuacji do tego,  

by swoje opinie wygłosić, radni i Burmistrz poświęcali im w tym celu czas. Wobec tego 

mieszkańcy nie mogą mówić, iż nie mieli czasu na wygłoszenie swoich racji. Nie można było 

przed sesją stwierdzić, czy ta uchwała pozostanie w porządku obrad czy nie, Rada o tym 

zdecydowała. Pan Zbigniew S. podszedł do sprawy zbyt emocjonalnie, ponieważ zdjęcie 

projektu uchwały z dzisiejszego porządku obrad o niczym nie przesądza. 

 

Radna Wioletta Żukowska 

zgłosiła wniosek o opracowanie zasad udostępniania zawierania umów najmu czy użyczenia 

świetlic wiejskich w gminie Olecko i udostępnienie tego na stronie Urzędu Miejskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące wnioski: 

 prosi o odpowiedzi na dwa wnioski, na które nie otrzymał odpowiedzi. Pierwszy 

dotyczy rejestru umów zawieranych przez Urząd i umieszczenie tego rejestru  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Drugi dotyczy rejestru wniosków o udzielenie 

informacji publicznej wraz z odpowiedziami i również umieszczenie w Biuletynie 

Informacji Publicznej, 

 wnioskuje, by w ciągu roku znaleźć środki na wykonanie ekspertyzy dotyczącej 

oczyszczalni ścieków, która powie co tak nieprzyjemnie pachnie, jaki jest sposób na 

likwidację tego zapachu, koszty wdrożenia rozwiązania i ewentualnie informacje  
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o możliwościach finansowania ze środków zewnętrznych. Sprawa jest ważna  

dla ludzi, których bezpośrednio dotyczy czyli mieszkańców Alei Zwycięstwa, ulicy 

Batorego, Kościuszki, 

 wniosek dotyczy głównych kierunków pracy Rady, propozycja nie przeszła w punkcie 

obrad sesji Zasady pracy Rady Miejskiej, chociaż Komisje opiniowały pozytywnie.  

Po dyskusji z Panią Sekretarz, Burmistrzem i Przewodniczącym Rady uważa,  

że dobrze by było określić taki dokument na całą kadencję, w którym radni wraz  

z Burmistrzem pokazaliby priorytety, kierunki działań. Nazywa się to kierunki działań 

Burmistrza, 

 wniosek dotyczy Lokalnego Planu Rewitalizacji. Czy jest możliwe, aby ocenić ten 

aktualny, w jakim stopniu został zrealizowany, ponieważ zgodnie z odpowiedzią Pana 

Burmistrza pod koniec 2015 roku będziemy pracować nad kolejnym. Jest to dokument 

potrzebny przy pozyskiwaniu środków zewnętrznych i dotyczy wybranego obszaru 

miasta, 

 wniosek dotyczy długiego mostu, aby zrobić bieżącą konserwację i naprawę przed 

sezonem. Być może nabicie dodatkowej warstwy na wierzch do czasu całkowitego 

remontu byłoby dobrym rozwiązaniem, które wytrzyma więcej niż sezon, 

 prosi o przygotowanie informacji na temat planowanych projektów przez gminę 

finansowanych z PROW-u i z LIDER-a w okresie 2014-2020, 

 wniosek dotyczy rządowego programu WIGOR, gdzie można pozyskać pieniądze  

na Dzienny Dom Seniora oraz Klub Seniora. Czy gmina będzie aplikować, powinno  

to ruszyć w I lub w II kwartale roku, 

 w budżecie jest zaplanowana inwestycja dotycząca odwodnienia, oświetlenia starej 

targowicy przy ul. Broniewskiego. Czy w ramach tej inwestycji uda się dokończyć, 

połączyć chodnik nowo wybudowany z chodnikiem przylegającym do skweru  

na skrzyżowaniu ulic Targowa i Kościuszki, co by zamknęło i ułatwiło komunikację 

mieszkańcom, 

 wnioskuje, by Rada lub Burmistrz zwrócili się do Zarządu Województwa Warmińsko 

-Mazurskiego o przywrócenie połączeń kolejowych w Olecku, 

 Firma NIVEA organizuje konkurs na budowę placów zabaw. Wnosi, by Urząd 

zaangażował się w złożenie wniosku o plac zabaw w Olecku, najgłośniej było  

to rekomendowane przez mieszkańców Osiedla Siejnik. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 na terenie gminy mamy Osiedle Siejnik I i Osiedle Siejnik II oraz wieś Siejnik. Część 

mieszkańców tej wsi w ubiegłym roku otrzymała nakazy płatnicze na adres Siejnik 

Folwark. Problemem jaki wynika z tego, że adres zawiera tylko nazwę Osiedle Siejnik 

jest dostarczenie pod właściwy adres korespondencji. Druga sprawa dotyczy wsi 

Siejnik. Trzeba było wezwać karetkę, nikt nie potrafił powiedzieć gdzie wieś Siejnik 

jest.  

W związku z powyższym wnosi o analizę w jaki sposób można rozwiązać ten 

problem. Ponadto prosi o ustawienie tablicy i drogowskazu do wsi Siejnik ze względu 

na karetki, 

 w związku z tym, że w ubiegłym roku ujawniono kolejne kwatery wojenne i cały czas  

są ujawniane następne, wnosi o wystąpienie o zwiększenie środków na utrzymanie  

tych kwater, 

 w związku z tym, że Rada jako całość nie chce przed sesją otrzymywać informacji  

od Burmistrza wnosi o udostępnienie tej informacji tylko zainteresowanym radnym. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 
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Burmistrz - Wacław Olszewski  

odpowiadając na wniosek w sprawie zaangażowania się przez Urząd w konkurs na budowę 

placu zabaw poinformował, iż Zespół Szkół w Olecku przystępuje do przedmiotowego 

konkursu i składa wniosek. Odpowiedzi na pozostałe wnioski zostaną udzielone na piśmie.  

 

Do punktu 10 – Uwagi i wnioski Sołtysów i Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli 

oraz radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z przedstawicieli jednostek pomocniczych lub radnych Oleckiej Rady 

Młodzieżowej chciałby zabrać głos na temat projektów uchwał będących przedmiotem obrad 

sesji? 

 

Sołtys Sołectwa Lenarty – Stanisław Ciechanowicz 

odniósł się do projektu uchwały dotyczącej wysokości opłat za nieczystości. Zapytał jaka była 

relacja pomiędzy wpływami od mieszkańców, a kosztami z tym związanymi.  

Czy kwota 13 złotych jest odpowiednia czy za duża i jaka jest ściągalność opłat  

za nieczystości stałe i jakie są zaległości z tym związane.   

 

Burmistrz - Wacław Olszewski  

odpowiedział, iż jeżeli chodzi o wpływy za rok 2014 są one nieco wyższe niż koszty 

związane z gospodarką odpadami stałymi, jest to kwota w granicach 200 tysięcy złotych. 

Rozważaliśmy, aby zmniejszyć opłaty w granicach 50 groszy od osoby, ale na razie nie 

robimy obniżki, głównie z tego względu, że Zakład unieszkodliwiania odpadów  

w Siedliskach koło Ełku będzie podejmować decyzje co do odpłatności za odbiór tony śmieci 

w miesiącu czerwcu i to będzie obowiązywało od miesiąca lipca. Jeżeli odpłatność byłaby 

wyższa niż obecnie, wówczas ta różnica mogłaby nie pokryć nadwyżki. Jeżeli dzisiaj 

obniżylibyśmy o 50 groszy należało by podjąć uchwałę żeby to zrównoważyć. Dodał,  

iż nadwyżkę gmina może przeznaczyć tylko i wyłącznie na tzw. gospodarkę odpadami 

stałymi tzn., że można zakupić kosze na śmieci, kontenery w miejscach najbardziej 

zaśmiecanych. Po miesiącach wakacyjnych zobaczymy jaką kwotę zakład ustali za jedną tonę 

i wtedy będziemy jeszcze raz analizować. W związku z nowelizacją ustawy o gospodarce 

odpadami gdybyśmy zmienili cenę, mieszkańcy nie musieliby składać na nowo deklaracji,  

to jest ułatwienie.  

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji Urzędu Miejskiego w Olecku – Monika Dudycz 

-Stefanowska 

poinformowała, iż zaległości na koniec 2014 roku wyniosły około 130 tysięcy złotych.  

Duża część podatników płaciła za śmieci w styczniu i nadal wpłaca. 

 

Innych uwag nie zgłaszano. 

 

Przerwa 5 minut 

 

Do punktu 11 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) podziału Sołectwa Możne 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

wyjaśnił, iż mieszkańcy wsi Imionki złożyli wniosek o odłączenie się od Sołectwa Możne, 

które dotychczas obejmowało również Przytuły i Imionki. Społeczność lokalna chce utworzyć 

własne Sołectwo Imionki. W sprawie podziału Sołectwa odbyły się stosowne spotkania. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Możne 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podziału Sołectwa Możne. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.13.2015 

w załączeniu 

 

b) uchwalenia statutu Sołectwa Możne 

c) uchwalenia statutu Sołectwa Imionki 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż skoro dokonano podziału Sołectwa Możne na dwa odrębne Sołectwa, każde  

z nich musi posiadać odrębny statut. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Możne. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Możne. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.14.2015 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Imionki. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Imionki. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.15.2015 

w załączeniu 

 

d) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2015 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zgodnie ze statutem Gminy Olecko Komisja Rewizyjna działa na podstawie 

rocznego planu pracy zatwierdzonego przez Radę Miejską. Komisja Rewizyjna  

na posiedzeniu ustaliła tematykę, którą chce się zajmować w poszczególnych miesiącach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2015. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2015. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.16.2015 

w załączeniu 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Olecko na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż w 2015 roku odbędą się wybory prezydenckie oraz parlamentarne. Uchwała ma 

charakter porządkujący. w obwodzie głosowania Nr 2 ustala się nową siedzibę komisji 

wyborczej w Gimnazjum Nr 2 w Olecku. Następnie w obwodzie głosowania w granicach 

obwodu zamiast Dąbrowskie Os. wpisuje się Dąbrowskie-Osada. Pozostałe zmiany dotyczą 

nazewnictwa siedzib komisji wyborczych. Dodał, iż zgodnie z sugestią z Krajowego Biura 

Wyborczego wprowadza autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na uzupełnieniu 

podstawy prawnej o art. 13 a §1, §2 i §3 Kodeksu wyborczego dotyczący zmian siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. Ponadto w § 1 uchwały wpisuje się pełną nazwę uchwały 

zmienianej oraz dodaje się ust. 2, iż wprowadzone zmiany nie powodują zmian w podziale 

gminy na stałe obwody głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały z autopoprawką zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Olecko na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Olecko na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.17.2015 

w załączeniu 

 

f) określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego  

do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby 

punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów  

do potwierdzenia spełniania kryteriów 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zmiana ustawy o systemie oświaty wprowadziła nowe zasady przyjmowania 

dzieci do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

zespołów wychowania przedszkolnego. Zasady wprowadza się uchwałą Rady Miejskiej. 

Zasady będą obowiązywały przy naborze dzieci od nowego roku szkolnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w drugim 

etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Olecko, przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia 

niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia kryteriów obowiązujących  

w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych oraz zespołów wychowania przedszkolnego prowadzonych  

przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów  

oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.18.2015 

w załączeniu 

 

g) zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Przedszkolu z 

Oddziałami Integracyjnymi w Olecku oraz Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Zespole Szkół w Olecku 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż Zespół Wychowania Przedszkolnego przy Przedszkolu z Oddziałami 

Integracyjnymi w Olecku oraz Zespół Wychowania Przedszkolnego przy Zespole Szkół  

w Olecku działały od 1 września 2009 roku do 30 czerwca 2011 roku. Były to zespoły 

finansowane ze środków zewnętrznych. Zespoły formalnie skończyły swoją działalność, ich 

likwidacja polega na tym, że najpierw Rada Miejska podejmuje uchwałę w sprawie zamiaru 

likwidacji, następnie po opinii Kuratorium zespoły zostaną zlikwidowane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania Przedszkolnego 

przy Przedszkolu z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku oraz Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Zespole Szkół w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Przedszkolu z Oddziałami Integracyjnymi w Olecku oraz Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego przy Zespole Szkół w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.19.2015 

w załączeniu 

 

h) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż przygotowany projekt uchwały jest związany z nowelizacją ustawy o utrzymaniu 

porządku i czystości w gminach i dotyczy wprowadzenia ryczałtowej stawki opłaty  

za nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe i nieruchomości rekreacyjno 

-wypoczynkowe. Dlatego należało ustalić termin, częstotliwość i tryb uiszczania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Olecko. Termin został wyznaczony na 30 czerwca każdego roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  
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Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości  

na terenie Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.20.2015 

w załączeniu 

 

i) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż przygotowany projekt uchwały również jest związany z nowelizacją ustawy  

o utrzymaniu porządku i czystości w gminach i dotyczy wyboru metody naliczania stawek. 

Stawki pozostają na tym samym poziomie, natomiast nowością jest, że wprowadzono roczną 

ryczałtową opłatę za domki letniskowe w wysokości 62 złote, płatna do 30 czerwca każdego 

roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zwrócił się z prośbą o pozwolenie na nieodczytywanie treści projektu uchwały. 

 

Rada wyraziła zgodę, aby Przewodniczący Rady Miejskiej nie odczytywał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki  

za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki  

za pojemnik o określonej pojemności. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.21.2015 

w załączeniu 

 

j) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż rada co roku ustala program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. Na program w budżecie jest 

zapisana kwota 130 tysięcy złotych, podczas posiedzeń poszczególnych Komisji Rady 

Miejskiej informował, na jakie cele te pieniądze będą wydatkowane. Po analizie w miesiącu 

maju, jeżeli będą widoczne oszczędności postaramy się zrobić akcję informacyjną,  

by rozpocząć nieodpłatną sterylizację psów i kotów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 
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U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.22.2015 

w załączeniu 

 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury,  

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż radny Maciej Juchniewicz zrezygnował z członkostwa w pracy Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki na rzecz pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji dlatego należało przygotować projekty uchwał zmieniające 

uchwały w sprawie powołania członków poszczególnych komisji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii komisji do projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Wojciech 

Rejterada 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

– Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 

 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.23.2015 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak  

odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Oświaty, Kultury,  Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 
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Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały?  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za podjęciem uchwały głosowało  

19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła zmieniającą uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, 

Kultury,  Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

U c h w a ł a   Nr   ORN.0007.24.2015 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 12 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos? 

 

Mieszkanka gminy Olecko 

wypowiedziała się w sprawie poruszanego już wcześniej tematu usług opiekuńczych. 

Wyjaśniła, że wraz z córką utrzymują się tylko z alimentów w wysokości 700 złotych 

miesięcznie. Złożyła wniosek do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku  

o zasiłek, otrzymała 3 zasiłki w wysokości 53 złotych. Złożyła odwołanie, ale już wie, że nie 

zostanie uwzględnione. Nie wie co ma dalej robić i jak żyć, tylko wykupienie leków kosztuje 

ją 300 złotych. 

 

Mieszkanka gminy Olecko 

poruszyła sprawę zlikwidowanego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Olecku  

i powstałego Towarzystwa Budownictwa Społecznego w Olecku. Wyjaśniła, iż jako 

spadkobierca przejęła mieszkanie przy ul. Partyzantów 1 w Olecku. Trwały sprawy sądowe, 

Wspólnota Mieszkaniowa Partyzantów 1 została obarczona długiem, w tej chwili jest  

to kwota 31 tysięcy złotych. Nie wie skąd są te długi, dotychczas nie udało się Wspólnocie 

uzyskać żadnych informacji. Pan Burmistrz uchyla się od jakiejkolwiek informacji, a od 3 lat 

o to się ubiega. Urząd przejął całą dokumentację z Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

w Olecku i obarcza długami, o których Wspólnota nic nie wie. Liczy się już z tym,  

że mieszkanie z dnia na dzień zostanie zlicytowane przez komornika. Jest osobą 

niepełnosprawną, od dwóch lat nie otrzymała z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olecku żadnego zasiłku, nie ma środków do życia, a tym bardziej pieniędzy żeby spłacić 

dług za mieszkanie. Prosi o pomoc w tej sprawie. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do w/w spraw: 

 jeśli chodzi o pierwszą wypowiedź dotyczącą usług opiekuńczych, w dniu 

wczorajszym spotkał się z zainteresowanymi sprawą paniami, poinformował jaka jest 

sytuacja i poradził, by odwołały się do Samorządowego Kolegium Odwoławczego  

w Olsztynie. Ponadto rozmawiał z Panią Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy żeby  

te Panie wspomogła. W dalszym ciągu prowadzone są działania dotyczące firmy, 
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która realizuje usługi opiekuńcze. Ma nadzieję, że sprawa wkrótce zostanie 

wyjaśniona, 

 odnośnie Wspólnoty Mieszkaniowej przy ulicy Partyzantów 1 wyjaśnił, iż nikt nie 

informował go o zadłużeniu, ani Towarzystwo Budownictwa Społecznego w Olecku 

ani pracownik Urzędu. Zajmie się tą sprawą, wyjaśni i udzieli odpowiedź. Pamięta,  

że ten temat był we wcześniejszych latach poruszany, ale sądził iż jest to sprawa 

zamknięta. 

 

Mieszkanka gminy Olecko 

wyjaśniła, iż otrzymała odpowiedź od Pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku, że nie będzie możliwości odwołania. Inne opiekunki, które też zostały 

bez pracy, również nie otrzymują pomocy z ośrodka. Uważa, że opieka społeczna nie działa 

dobrze. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej  

w Olecku.  

 

 

 

 

 

          Protokołowała                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

      Karolina Kuskowska        Karol Sobczak        


